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Ad 1) Siden sidst 
 
 

Ad 2) Legeplads 
Weekenden d. 29+30 er afsat som 2. arbejdsweekend. 
Her skal graves og støbes til hhv. gynge og svævebane. Vi håber på stor opbagning fra beboerne fra Højager. 
 
3. arbejdsweekend bliver ultimo nov, hvis vejret ellers tillader det. Ellers bliver det til foråret. 
Helårskælkebakken venter under alle omstændigheder med at blive etableret til foråret. 
 

Ad 3) Snerydning  
CT Total – Lasse har haft møde med CT, der nu regner på en pris for snerydning i 2016/2017 sæsonen. 
 
De regner samtidig på pris vedr. vores grønne områder. 
 

Ad 4) Grønne arealer  
AN anlæg har opsat Pullerter, så græshjørnerne ikke bliver kørt i stykker. De kommer til foråret for at ordne 
græsarealet omkring disse. 
 
Bålplads er fjernet. 
 
Skilte i de 2 øverste rundkørsler er blevet repareret/udskiftet efter en stor lastbil havde ødelagt dem. 
Græsarmering etableret ved stierne. 
 

Ad 5) Regnskab 

Bestyrelsesmøde Højager 

Deltagere: Kim (77), Lars (107), Lasse (127), Bjarne (91) 

Afbud:  

Referent: Kim (77) 

Sted: Højager 77 

Dato: 26. oktober 2016 

Emne: Bestyrelsesmøde 

Dagsorden: 
 

1. Siden sidst 
2. Legeplads 
3. Snerydning 
4. Grønne arealer 
5. Regnskab 
6. Generalforsamling 
7. Næste møde 
8. Evt. 
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KRH kontakter bogholder hos AN Anlæg for at få faktura til regnskabet på det sidste arbejde. 
 
Når disse ankommer er regnskabet klar til at blive tjekket af vores revisorer. 
 

Ad 6) Generalforsamling 
Dette års tema er portvin. 
Dato ændret til onsdag d. 30. november, da portvinssmagning ikke kunne håndteres på den først valgte dato. 
Udkast til invitation gennemgået og klar til print. 
Lasse laver udkast til beretning, som rundsendes til inspektion. 
 
 

Ad 7) Næste møde 
Næste møde er generalforsamlingen, så derfor er dato ikke fastsat. 
 

Ad 8) Evt. 
Der er allerede revner i vejen så de reparationer kommunen fik lavet tidligere, er ikke gode nok. 
Der er 24 mdr. reklamationsret på vejen, så Lars tager kontakt til Bo. 
 


